
Mødt. 

Mark, Jesper, Jens, Charlotte, Conny. 

 

Dagsorden. 

1. Godkendelse af referat af den 1, november 2022. 

2. Siden sidst. 

3. Status på opsætning af lydisoleret loft. 

4. Planlægning af aktiviteter for afholdelse for beboerne . 

5. Indkomne forslag . 

6. Eventuelt. 

 

1. Referat godkendt, 

 

2. Siden sidst. 

     Vi har fået ny beplantning mellem blokkene og ved petanque banen, og der  

      er blevet plads til en parkeringsplads mere ved MC pladsen. 

      Der er kommet nye udfordringer med indkøbevogne og indkøbskurve 

      i opgangene. Stil dem på plads, når man er færdige med at bruge dem. 

      Og man skal huske at lukke hoveddørene rigtigt. 

 

3.  Loft i kælderen. 

      Det har hjulpet så meget, at vi har fået sat plader op i kælderen, og vi glæder 

      os til det bliver helt færdigt, og vi får sat lamper op. Jens og Jesper har  

      haft travlt. 

 

4.   Planlægning af aktiviteter for afholdelse for beboerne. 

       Vi har talt om forskelle ting, som I hører nærmere om, men kan dog røbe 

        at vi vil afholde noget grill den 23. juni, og vi håber, at i vil møde op til  

       dette. 

 

5.    Indkomne forslag. 

       Der er ingen forslag. 

 

6.   Der er blevet oprettet et udflugts udvalg, og de har beslutter at afholde en 

       udflugt den 26. juli 2023 og invitationen uddeles til maj. Turen er både til 

       unge og gamle, også de, der bruger rollator, kan deltage . 

        

       Næste møde afholdes den 15. marts kl 16.30 

 

 

 

På bestyrelsens vegne 

 

 

Jesper Christensen 

 


